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A Barcelona, a les 20 hores del dia 24 de novembre del 2010, a la Sala de Premsa de 
l’Estadi de Cornellà-Prat, es reuneix, en segona convocatòria, l’Associació de Petits i 
Mitjans Accionistes del RCD Espanyol (APMAE)  per celebrar l’Assemblea Anual 
Ordinària. Comença l’Assemblea el vice-president 2n de l’Associació, Sr. Roman Escuer, 
actuant com a Secretari, tot llegint l’ordre del dia i l’acta de l’Assemblea anterior que 
es aprovada per unanimitat, 24 vots a favor.

 

A continuació es procedeix a la presentació de l’ordre del dia de la propera Junta 
General d’Accionistes del RCD Espanyol SAD, començant per l’anàlisi dels comptes 
anuals de la SAD corresponents a l’exercici 2009-2010. Fa l’exposició el vice-president 
1er de l’Associació, Sr. Xavier Pujol. Com a punts a destacar, l’increment d’ingressos 
prop de 5 milions de EUR per quotes dels socis i l’augment important de les despeses 
d’explotació, tot resultant una diferència negativa de 10 milions de EUR (sense 
ingressos extraordinaris) entre ingressos i despeses. El dèficit de l’exercici ha estat de 8 
milions de EUR. També s’assenyala que l’endeutament net de la SAD a 30 de juny del 
2010 és de 142 milions de EUR, 100 milions més que el que hi havia el 30 de juny del 
2007. Aquest endeutament es fonamenta en uns 70 milions de EUR per la inversió en 
el nou Estadi i la resta, les pèrdues de temporades anteriors.  Com a conseqüència, el 
fons de maniobra ha empitjorat sensiblement.  

 

Seguidament, el vice-president 1er de l’Associació, Sr. Xavier Pujol, explica els detalls 
de la propera ampliació de capital i dona a conèixer el punt de vista de la Junta 
Directiva de l’Associació, favorable a l’ampliació però amb determinades condicions, 
sobre tot amb la quantia de l’operació, que la Junta Directiva de l’APMAE considera no 
hauria de superar el 6 milions de EUR.  Independentment d’això, la Junta Directiva fa la 
proposta de que l’APMAE ha de subscriure íntegrament el percentatge d’accions que 
legalment li corresponguin en el procés d’ampliació. A més, i respecte al punt del 
nomenament del nou Consell d’Administració de la SAD, el Sr.Xavier Pujol manifesta 
que, a dia d’avui, es desconeixen els noms dels membres d’aquest nou Consell,  i que 
no es pot per tant manifestar la postura de l’APMAE sobre el particular.
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A continuació, el president de l’APMAE, Sr. Ramon Rius i el mateix vice-president 1er, 
Sr. Pujol, contesten les diferentes preguntes que els afiliats presents formulen a la 
taula, per passar, seguidament,  a les votacions dels punts de l’ordre del dia de 
l’Assemblea, aprovant els presents per 23 vots a favor i 1 abstenció els comptes del 
RCD Espanyol SAD de l’exercici 2009-2010 i la gestió del Consell d’Administració per 
aquest exercici, aprovant també amb 23 vots a favor i 1 abstenció la proposta de la 
Junta Directiva de l’APMAE sobre l’operació d’ampliació de capital de la SAD. Referent 
al punt del nomenament del nou Consell d’Administració de la SAD, s’aprova per 
unanimitat la proposta que ha fet la Junta Directiva de l’Associació.

 

Sense més qüestions a tractar, finalitza l’Assemblea a les 21.30 hores del mateix dia 24 
de novembre del 2010. 
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